

[首页](#) [本院概况](#) [专家学者](#) [社科要闻](#) [科研工作](#) [党建工作](#) [《学习与实践》](#) [社科联学会工作](#)

当前位置: [首页](#) > [专家学者](#) > [研究员\(按姓氏笔画排序\)](#)

李正发

2009-06-05 本站

内容字号调整:

文字颜色:

打印内容



李正发,男,武汉市社会科学院研究员,武汉市政府津贴专家。主要从事工业经济和名牌经济的研究。先后在国家级、省市级和大专院校报刊杂志上发表论文百余篇,多项研究成果获市级以上奖励。

主要科研成果:

- 《转型中的经济与文化探索》(武汉出版社2008年版)
- 《武汉市国有企业股份制试点研究》(1994年市社科院基金课题)
- 《加入WTO对武汉工业经济的影响与对策研究》(2001年市科委课题)
- 《武汉重点产品创名牌的基本态势与制约因素研究》(2004年市科委课题)
- 《培育、延伸,拓展武汉钢铁产业集群研究》(2004年院级课题)
- 《产业创新与武汉石化产业发展研究》(2007年院级课题)

Li Zhengfa, male, is a researcher of Wuhan Academy of Social Sciences, one of Wuhan municipal government subsidies experts. He is mainly engaged in the industrial economy and the brand-name economy. He has more than 100 papers published in national, provincial and municipal and tertiary institutions' newspapers and magazines, a number of research results rewarded the above-municipal-level awards.

Main Achievements:

- The Exploration of Economy and Culture in Transformation (Wuhan Press, 2008)
- Pilot Study of State-owned Enterprises into Stock Companies in Wuhan, (1994 Wuhan Academy of Social Science Fund Project)
- Influences and Countermeasures of Wuhan Industrial Economy of Joining the WTO (2001)
- The Basic Trend and the Controlling Factors in Wuhan Key Product Brand-name Development Course (the subject of Wuhan Science and Technology Commission in 2004)
- Cultivation, Extension, Expansion of the Wuhan Iron and Steel Industry Clusters (the subject of Wuhan Academy of Social Science, 2004)

Industrial Innovation and the Development of Wuhan Petrochemical Industry (the topic of Wuhan Academy of Social Science, 2007)



Copyright Wuhan Academy of Social Sciences
版权所有 © 武汉市社会科学院 电话：027-82630092 传真：027-82630092
地址：武汉市发展大道495号 邮编：430019 鄂ICP备09008587号

 鄂公网安备 42010202000979号
政府网站标识码：420100002

